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Vragen van het lid Elias (VVD) aan de
minister en de staatssecretaris van
Economische Zaken over de
tariefsverhoging van KPN.
(Ingezonden 6 april 2009)

1
Heeft u kennisgenomen van de
berichtgeving omtrent de
verhogingen van tarieven door KPN
en submerken van diverse telefonie-
en internetdiensten?1

2
Bent u bereid de NMa/OPTA te laten
onderzoeken of deze
tariefverhogingen het gevolg zijn van
slechte marktwerking, veroorzaakt
door gebrek aan concurrentie, zoals
door diverse betrokkenen in
genoemde berichtgeving naar voren
wordt gebracht? Zo nee, waarom
heeft u deze bereidheid niet? Zo ja,
bent u bereid de uitkomst van dat
onderzoek aan de Kamer te doen
toekomen?

3
Bent u bereid deze vragen op korte
termijn te beantwoorden? Bent u
bereid te bevorderen dat de
resultaten van het eventuele
NMa/OPTA-onderzoek de Kamer vóór
1 mei 2009 bereiken?

1 Nederlands Dagblad, 2 april 2009 en de
Telegraaf, 2 april 2009.

Antwoord

Antwoord van staatssecretaris
Heemskerk (Economische Zaken)
(ontvangen 21 april 2009)

1
Ja.

2
Nee. Dit is een zelfstandige
bevoegdheid van de betreffende
toezichthouders. In dit verband merk
ik overigens wel op dat
toezichthouder OPTA recent haar
nieuwste marktanalyses heeft
afgerond en dat die geen aanleiding
hebben gegeven tot maatregelen op
de eindgebruikersmarkt (tarieven). Er
zijn wel maatregelen opgelegd aan
KPN om concurrenten toegang te
geven tot het vaste netwerk van KPN.
Deze kunnen concurrerende tarieven
aanbieden.

3
Met de tijdige beantwoording van
deze vragen heb ik de gevraagde
bereidheid getoond. De tweede vraag
over een eventueel NMa/OPTA
onderzoek is, gegeven mijn antwoord
op vraag 2, niet van toepassing.
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Vragen gesteld door de leden der Kamer, met de daarop door de
regering gegeven antwoorden
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